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Radni po zapoznaniu się z opinią Biura Prawnego oraz z opinią Komisji Statutowej przyjęli Regulamin Pracy 
Rady Osiedla Zdrowie-Mania.  

Podczas posiedzenia odbyła się wstępna dyskusja nad zasadnością tworzenia wieloletniego planu 
inwestycyjnego jednostek pomocniczych, na których obszarze występują tereny rolnicze. Tworzenie takiego 
planu to wynik spotkania przewodniczącego Rady Miejskiej Macieja Grubskiego z przedstawicielami jednostek z 
terenów rolniczych  

Komisja przyjęła trzy rodzaje ankiet, które mają być pomocne w ocenie działalności Rad Osiedli. Zatwierdzone 
wzory ankiet przeznaczone są: dla Delegatur, dla członków Rad Osiedli, dla przewodniczących Rad Osiedli. 
Delegatury będą odpowiedzialne za przesłanie radom ankiet i ich udostępnianie. 

 


